
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 03.05.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Michael Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy 
Lauth, Vivi Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:   
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Præsentation af 
børneudviklings-
træner 
 
 

   Martin kunne desværre ikke, men vil 
komme på næste bestyrelsesmøde 

3  Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Bogført til og med 15/4-23.  
Der er kommet mange nye medlemmer i 
de små rækker, primært drenge.  
Der er stadig 35 pers. I restance. 
Kontingent er nu sat ned til det halve. 
Skal kontingent ændres til næste gang ?  
Følgende besluttet: 
Børn + 50,- 
Øvrige + 25,- på nuværende halvårs 
kontingent. 
Fodbold skole nu tilmeldt 250 spillere, 
mangler stadig 4 trænere 
 

4 Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Kioskvogn kan ikke flyttes pga. strøm til 
kampe. 
Henrik og Vivi sætter folieringprojekt i gang 
hos billigste leverandør. 
Vagter til den 16+17/5 er dækket ind. 
Men svært at få dækket vagterne ind til 
uge 26 med fodboldskole. 
Generelt svært at bevare folk til 
bemanding af kiosk. 
Ved aflysning/flytning af hjemmekampe 
skal kiosk have besked, så de ikke holder 
åbent forgæves. 
 Evt. besked via trænernetværk om 
ovenstående. Henning/Vivi undersøger 
dette nærmere. 
 

5 Træner kabale 
/kontrakter  
 
 

   Der mangler stadig trænere på enkelte 
hold. 
Michael : har næsten styr på sine 
Kim : godt i gang med alle sine årgange 
Børn : Martin/Søs har styr på deres 
 



6 Nyt fra formanden 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Der er lavet et gældsbrev på lån til NIF/HG 
piger. Afvikling af dette aftales efter 
sommerferien. 
U19 låne en spiller til HS, men brækkede 
fod 
Vi skal huske at gennemgå årshjul på 
fremtidige bestyrelsesmøder 
Vi kunne evt. droppe hegn på ny kunst, hvis 
den ligger på Sønderdræsset, og så spare 
ca. 0,5 mio kr.? 
8/5-23 skal der holdes et møde med tysk 
venskabsklub, de skal se alle vores 
faciliteter, mødet afholdes i klubhus, hvor 
bl.a. Peter skal holde et indlæg på 20 min. 
om bl.a. samarbejde med NIF. 
Tidligere problemer med lys på kunst 
burde være løst. 
Peter mødes ca. 1 gang om måneden med 
HIC 
Serie 5 holdet skal spille mod Præstø, hvor 
bl.a. Lars Jacobsen, HB Køge kommer med. 
NIF foreslår et fælles stævne med HG med 
bl.a. overnatning på skoler. Det siger vi ja 
til at deltage i.  
 

7 Evt. 
 
 

   Forslag er kommet ind om frit kontingent 
på trænere som selv spiller? 
Dette er drøftet, og nuværende beslutning 
fastholdes. Lavt kontingent, pga. ulønnede 
trænere. Dvs. alle spillere betaler 
kontingent.  
Herre seniors omklædning rum, trænger til 
en opgradering. HIC s lokaler, så Peter 
tager en snak med dem. Der skal bl.a. 
kigges på bruser + fliser. Maling af vægge 
vil holdet selv sørge for. Michael 
undersøger om der kan blive sponseret 
noget maling. 
Opsætning af boldskabe i container 18/5-
23 
 

8  
 
 

    
 

9  
 
 

    

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12     Næste møde Onsdag 7/6 kl. 18.30 
 

 


